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§ 21
Medborgarförslag gällande att erbjuda växtbaserad 
kaffemjölk som standard på nämndmöten och möten för 
förvaltningens anställda 
Svar på medborgarförslag
SÖD 2020/803

Beslut 
Förvaltningen föreslår att nämnden överlämnar detta 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget.

Sammanfattning av ärendet 
Nämnden har erhållit ett medborgarförslag gällande att erbjuda 
växtbaserad kaffemjölk som standard på nämndmöten och möten 
för förvaltningens anställda. I medborgarförslaget tar 
förslagsställaren upp att stadsdelsförvaltningen bör erbjuda 
växtbaserad kaffemjölk som standard på nämndmöten och möten 
för förvaltningens anställda vilket är ett litet men viktigt steg mot 
förverkligande av stadens matstrategi för klimat och hälsa.

Stadsdelsförvaltningen ser positivt på det inkomna 
medborgarförslaget då det ligger i linje med förvaltningens arbete 
inom miljö. Stadsdelsnämndens miljöarbete styrs genom stadens 
budget och vad som anges i stadens miljöprogram med tillhörande 
handlingsplaner. På förvaltningens huvudkontor har det under till 
exempel september månad 2020 beställts 90 liter havremjölk 
jämfört med 70 liter mellanmjölk med lång hållbarhet som används 
som ”kaffemjölk”. Till nämndmöten och andra möten för 
medarbetare inom förvaltningen finns således de båda alternativen.

Förslag till beslut
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens.
 

Beslutsgång
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag.
 

Handlingar i ärendet
 SÖD 2020/803-4 Tjänsteutlåtande Medborgarförslag 

gällande att erbjuda växtbaserad kaffemjölk som standard på 
nämndmöten och möten för förvaltningens anställda
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 SÖD 2020/803-4.1 Medborgarförslag SÖD 2020_803
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